
                                                                                               

Αθήνα, 21/05/2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Της:        ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β’ Πειραιώς 

ΠΡΟΣ:     Τον κ. Υπουργό Υγείας     
     
ΘΕΜΑ:    «Σχετικά με τις επικείμενες ανατιμολογήσεις φαρμάκων»   

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα εφημερίδων, ακριβαίνουν τετρακόσια 

(400) φάρμακα μετά τις ευρωεκλογές, οπότε και επίκειται η ανακοίνωση των 

ως άνω αυξήσεων. Η Υπουργική Απόφαση που πρόκειται να εκδοθεί, θα 

προχωρήσει σε αυξήσεις σε φαρμακευτικά σκευάσματα τα οποία πωλούνται 

στη χώρα μας και τα οποία θα επιβαρύνουν τους ασθενείς, όπως αναφέρουν 

τα ως άνω δημοσιεύματα. Με βάση τους υπολογισμούς που έχει κάνει το 

Υπουργείο Υγείας τις τελευταίες ημέρες, όπως αναφέρουν έγκυρες 

πληροφορίες εφημερίδων, από τις αυξήσεις που θα δοθούν στα τετρακόσια 

(400) σκευάσματα θα αυξηθεί η φαρμακευτική δαπάνη κατά περίπου σαράντα 

(40) εκατ. ευρώ. Από αυτά περίπου τα δεκαέξι (16) εκατ. θα τα επωμιστούν οι 

ασθενείς, ενώ τα υπόλοιπα θα προστεθούν στη δαπάνη του ΕΟΠΥΥ. 

Σύμφωνα πάντα με τα σχετικά δημοσιεύματα, δεν αποκλείεται η αύξηση και 

άλλων φαρμάκων, καθώς μετά τη δημοσιοποίηση του σχετικού καταλόγου με 

τις νέες τιμές, πιθανολογείται ότι θα ακολουθήσουν ενδεχομένως 

ενστάσεις από εταιρείες. Επίσης, σύμφωνα με δηλώσεις φαρμακοποιών, 

ισχυρίζονται ότι είναι στις προθέσεις σας να βγάλετε εκτός λίστας κάποια 

ισχυρά παυσίπονα (κωδεϊνούχα), που σημαίνει ότι θα υπάρχει μια επιπλέον 

επιβάρυνση των πολιτών που τα έχουν ανάγκη.     

https://www.ethnos.gr/tag/1257/eopyy
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,     
  

Ερωτάται  ο  κ. Υπουργός: 
 

1. Ισχύουν τα ως άνω δημοσιεύματα αναφορικά με τις αυξήσεις σε τετρακόσια 

(400) φαρμακευτικά σκευάσματα και αν ναι, είναι λογικό να επιβαρύνονται οι 

πολίτες - ασθενείς με αυτές; 

2. Τι θα κάνετε αν σας ζητηθεί να αυξηθούν οι τιμές και σε άλλα φάρμακα μετά 

από πιθανές ενστάσεις των εταιρειών, σε βάρος των Ελλήνων ασθενών; 

3. Σκοπεύετε να προβείτε σε άμεσες ενέργειες, ώστε να μην υπάρξουν 

ελλείψεις φαρμάκων στην ελληνική αγορά χωρίς την επιβάρυνση των 

ασφαλισμένων; 

4. Αληθεύουν οι ισχυρισμοί ότι προτίθεσθε να βγάλετε από τη λίστα κάποια 

ισχυρά παυσίπονα (κωδεϊνούχα) και αν ναι για ποιους, λόγους; 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 

 

 

 

 

 

 




